
Van:
Verzonden: maandag 25 april 2022 10:43

@dwa.nl>

@bodegraven-reeuwijk.nl>;
Onderwerp: RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

Allen,

Goed om met elkaar de memo te hebben doorgesproken.

@dwa.nl>;

@rpr.nl>

Naar aanleiding van het overleg zojuist:

Wij zullen nog op een paar punten de memo te verfijnen en een heldere conclusie toevoegen
in de samenvatting IE, 29 april 2022)
Eteck stelt voor het vaststellen van de conclusie data ter beschikking [11111, per omgaande]
Een volgende bespreking met de 'nieuwe' memo en onderstaande agenda staat voor 3 mei
2022, 13.00 0ardl»

o belangrijk dan ook te toetsen of de doorgerekende data en op enigerlei wijze
verwerking ervan in de notitie later nog problemen op kan leveren bij openbaar
komen van de notitie (bijv. WOB verzoek)

Tot zover.

Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:49

oneea«a.n;
eteck.nl>

Onderwerp: RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

Allen,

Dank voor het open en constructieve overleg. Fijn om de reflecties uitgewisseld en toegelicht te
hebben.

Om kort te gaan hebben we met elkaar de 'way forward' als volgt vastgesteld:



Eteck deelt haar onderbouwing tariefstelling 2022 obv contract met- (incl. bepalingen)
l neten gezamenlijk overtee over nadere toelichting vanuit tetee
DWA breidt haar notitie uit naar aanleiding van voorgaande
In een nog te plannen [actie 11111 vervolgoverleg bespreken we:

o De notitie van DWA, die ziet op gezamenlijk lezing werkelijkheid
o Beslechten we eventuele verschillende percepties van contract en trekken

gezamenlijk een definitieve conclusie (in het vervolg lezen we ... )
o En bepalen we de stappen voorwaarts (oa communicatie bewoners)

Tot zover en schroom niet bij vragen of aanvullingen .

I .II

-----Oorspronkelijke afspraak-----
Vanl rr.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 13:55
oret
ct
Onderwerp: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld
Tijd: dinsdag 29 maart 2022 12:00-12:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm,
Wenen.
Locatie: Microsoft Teams-vergadering

Goedemiddag allen,

Hierbij de teamslink om de al eerder verstuurde notitie over tariefstelling WKO Weideveld te
bespreken.

Microsoft Teams-vergadering
Deelnemen op uw computer of via de mobiele app

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.

;-



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Ik zal het met

@rpr.nl>
woensdag 6 april 2022 10:36

RE: WKO Weideveld diverse onderwerpen aanbesteding

ven doornemen.

Met vriendelijke groeten,

RPR Stakeholdermanagers
Edisonstraat 15
2811 EM Reeuwijk
tel:
M:
e-mail: info@RPR.nl
website: www.RPR.nl

rpr...-
Supporter van microfinanciering

Van: @eteck.nl>
Verzonuen: woensdag 6 april 2022 10:33
Aan: rpr.nl>
Onderwerp: FW: WKO Weideveld diverse onderwerpen aanbesteding

Wil jij hier nog even in meekijken, zodat we eea pragmatisch naar punt brengen in lijn met eerdere gesprekken.



Alvast dank,

Met vriendelijke groet,

gaat voor
T

Stationsplein 6, 2275 AZ Voorburg

ors«csE7 E7CD
shease consider the environment before printing this email

Van:
Verzonden: woensdag 6 april 2022 10:32
Aan:' rpr.nl>
CC: @eteck.nl> @bodegraven-reeuwijk.nl>
Onderwerp: RE: WKO Weideveld diverse onderwerpen aanbesteding

Beste

Hieronder mijn reactie.

1. Er is geen (impliciete) eis opgenomen in het contract. In de aansluitvoorwaarden is eis gesteld aan de
binnenhuisinstallatie. Uit ons onderzoek (in overeenstemming met bewonerscomite) komt een advies voor
de eis aan het systeemwater. Deze is ruim beschikbaar voordat het onderzoek gaat starten.

2. In het contract is CO2 reductie gekoppeld aan de "laatste woning" (800 beoogd). Hier is niet aan voldaan
(door de Gemeente), dus geldt deze bepaling niet (hier is ook al eerder - juridisch - over gecorrespondeerd
met de Gemeente). Op basis van de wel aangesloten woningen (143) kan DWA advies geven over een reëele
CO2 reductie, waar wij ons aan willen committeren

3. Wij hebben ons gecommitteerd (50/50 kostenverdeling) aan onderzoek 2022, niet aan begeleiding(skosten).
In het gesprek heb ik aangegeven dat ik bereid ben te kijken naar jullie opgave hiervoor. Ik stel voor dat jullie
die toesturen, dan zal ik daar naar kijken.

4. Beoordelingscommissie. 2 deelnemers is afdoende. Ik zie geen reden om hier extra kosten voor te maken.

Voor alle duidelijkheid, wij gaan ook uit van het contract. Weet wel dat er in de minimale prestatie eisen al
aanvullende eisen staan tov contract (bv. "leveringszekerheid").

Graag eea verwerken conform we hebben besproken in ons overleg van 29 maart.

Met vriendelijke groet,

Van: @rpr.nl>
Verzonden: dinsdag 5 april 2022 16:44
Aan: @eteck.nl>
CC: @eteck.nl>; @bodegraven-reeuwijk.nl>
Onderwerp: WKO Weideveld diverse onderwerpen aanbesteding
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Beste

Afgelopen donderdag tijdens het overleg kwamen nog enkele discussiepunten voorbij
waarover wij nog consensus dienen te krijgen alvorens er een
aanbestedingsprocedure kan plaats vinden, mijn inziens zijn dat o.a. de volgende
discussiepunten:

1. Minimale prestatie eisen: contractuele eisen PH waarde van het systeemwater.
Mijn inziens zijn de destijds door jullie rechtsvoorganger opgegeven eisen aan
de binnenhuisinstallatie impliciet ook de eisen die aan het systeemwater mogen
worden gesteld. Dat er mogelijk uit het onderzoek een ander advies zou
kunnen komen staat daar los van.

Wij stellen voor om de contractuele verplichting op dit vlak op te nemen in de
minimale prestatie-eisen met de aanvulling dat Eteck een voorstel gaat doen
om daar vanaf te wijken omdat onderzoek aantoont dat een afwijkende PH
waarde gunstiger is voor de aangesloten binnen installaties. De gemeente kan
met een afwijking enkel instemmen als jullie een 100% commitment voor dit
voorstel bij de aangesloten huishoudens kunnen organiseren.

Over de nu vigerende contractuele verplichtingen moeten we het dus eens gaan
worden alvorens de minimale prestatie-eisen met elkaar te kunnen vaststellen
op dit punt. Een door ons gefiatteerde eventuele afwijking kan dan na
aanbesteding doorgegeven worden aan de gegunde partij. Men kan de
metingen verrichten, enkel de conclusie niet trekken uit de vergelijking van de
metingen met de minimale prestatie-eisen.

2. Minimale prestatie eisen: contractuele eisen 30% CO2 reductie
Hier geven jullie aan dat de contractueel afgesproken vigerende eis technisch
niet haalbaar is door een destijds afgesproken reductie in het aantal
aangesloten woningen. En dat Eteck hiervoor een afwijking van het contract wil
afspreken. Ook hier zouden wij de contractueel afgesproken eis in de minimale
prestate-eisen opgenomen willen hebben, met de kanttekening dat Eteck deze
technisch niet haalbaar acht door een afzet wijziging uit het verleden. Ik zou
dan ook in de kanttekening vermelden dat Eteck in gesprek is met de
Gemeente om de technische onderbouwing van deze gewenste afwijking te
duiden. En dat de gemeente op basis daarvan kan beslissen mee te gaan in
deze of niet.

Ook hier kan, bij overeenstemming, een door ons gefiatteerde afwijking dan na
aanbesteding doorgegeven worden aan de gegunde partij. Men kan de
metingen verrichten, enkel tot overeenstemming de conclusie niet trekken uit
de vergelijking van de metingen met de minimale prestatie-eisen.

3. Kosten van het onafhankelijk onderzoek
Gezamenlijk zijn we aan het doen wat nodig is om zowel naar bewoners als
gemeenteraad alle twijfels over het WKO systeem weg te nemen en een
standaard te zetten wanneer een dergelijk WKO systeem afdoende functioneert.
Wij stellen dan ook voor om in de aanbesteding het onafhankelijk onderzoek
dan ook minimaal 4 seizoenen (1 jaar) te laten behelzen met, zoals
afgesproken, de mogelijkheid om de onderzoeksperiode te verkorten. Dit als de
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omstandigheden en meetresultaten het verantwoorden en zowel Eteck als de
gemeente hiermee instemmen. Partijen zullen hiervoor een splitsing moeten
aanbrengen in hun aanbiedingen, zodat we in eerste instantie gunnen voor 6
maanden.

Daarnaast behoren de kosten van DWA voor het opstellen en begeleiden van de
aanbesteding eveneens tussen gemeente en Eteck te worden gedeeld. Wij
zullen de gegunde en nog te gunnen bedragen, betrekking hebbende op dit
onderwerp, met jullie delen. Bij nieuwe gunningen zal vooraf afstemming
plaatsvinden.

4. Beoordelingscommissie inschrijvingen
Alhoewel de voorschriften aangeven dat er minimaal twee beoordelaars dienen
te worden aangewezen, zijn wij van mening dat, opnieuw om de onpartijdigheid
zoveel mogelijk te borgen, er minimaal drie moeten komen. Voorstel daarin is
lx Eteck, 1x Gemeente en lx DWA (opnieuw gezamenlijk betaald).

Let wel, zoals afgesproken, is het contract leidend voor de eisen zoals die aan de
installatie gesteld mogen worden.

Graag verneem ik hoe Eteck hier in staat.

Met vriendelijke groeten,

let's connect Linkedln

Edisonstraat 15
2811 EM Reeuwijk
Mobiel:- •
www.RPR.nl

33 ¢
é4¢
[##«.»

N'}}x
r3 ...
a •••«#

rPr......
Informatie verzonden met dit e-mailbericht kan vertrouwelijk zijn en is uitsluitend bestemd voor geadresseerden(n) Indien deze
informatie niet voor u bestemd is, wilt u dan de afzender berichter en dit document uit uw oestanden verwijderen?
RPR Stakeholdermanagers sluit het gebruik van e-mal uitdrukkelijk uit voor het aangaan van verplichtingen of
rechtsbetrekkingen
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Van: [@eteck.nl>
Verzonden: woensdag 6 april 2022 10:33
Aan: @rpr.nl>
Onderwerp: FW: WKO Weideveld diverse onderwerpen aanbesteding

1111,

Wil jij hier nog even in meekijken, zodat we eea pragmatisch naar punt brengen in lijn met eerdere
gesprekken.

Alvast dank,

-
Van:
Verzonden: woensdag 6 april 2022 10:32

CC: 'eteck.nl>;
Onderwerp: RE: WKO Weideveld diverse onderwerpen aanbesteding

sestel

Hieronder mijn reactie.

raven-reeuwiik.nl>

1. Er is geen (impliciete) eis opgenomen in het contract. In de aansluitvoorwaarden is eis
gesteld aan de binnenhuisinstallatie. Uit ons onderzoek (in overeenstemming met
bewonerscomite) komt een advies voor de eis aan het systeemwater. Deze is ruim
beschikbaar voordat het onderzoek gaat starten.

2. In het contract is CO2 reductie gekoppeld aan de "laatste woning" (800 beoogd). Hier is niet
aan voldaan (door de Gemeente), dus geldt deze bepaling niet (hier is ook al eerder -
juridisch - over gecorrespondeerd met de Gemeente). Op basis van de wel aangesloten
woningen (143) kan DWA advies geven over een reëele CO2 reductie, waar wij ons aan willen
committeren

3. Wij hebben ons gecommitteerd (50/50 kostenverdeling) aan onderzoek 2022, niet aan
begeleiding(skosten). In het gesprek heb ik aangegeven dat ik bereid ben te kijken naar jullie
opgave hiervoor. Ik stel voor dat jullie die toesturen, dan zal ik daar naar kijken.

4. Beoordelingscommissie. 2 deelnemers is afdoende. Ik zie geen reden om hier extra kosten
voor te maken.



Voor alle duidelijkheid, wij gaan ook uit van het contract. Weet wel dat er in de minimale prestatie
eisen al aanvullende eisen staan tov contract (bv. "leveringszekerheid").

Graag eea verwerken conform we hebben besproken in ons overleg van 29 maart.

Met vriendelijke groet,

Van: rr.nl>
Verzonden: dinsdag 5 april 2022 16:44

CC: eteck.nl>;
Onderwerp: WKO Weideveld diverse onderwerpen aanbesteding

seste

Afgelopen donderdag tijdens het overleg kwamen nog enkele
discussiepunten voorbij waarover wij nog consensus dienen te krijgen
alvorens er een aanbestedingsprocedure kan plaats vinden, mijn inziens
zijn dat o.a. de volgende discussiepunten:

1. Minimale prestatie eisen: contractuele eisen PH waarde van het
systeemwater.
Mijn inziens zijn de destijds door jullie rechtsvoorganger opgegeven
eisen aan de binnenhuisinstallatie impliciet ook de eisen die aan het
systeemwater mogen worden gesteld. Dat er mogelijk uit het
onderzoek een ander advies zou kunnen komen staat daar los van.

Wij stellen voor om de contractuele verplichting op dit vlak op te
nemen in de minimale prestatie-eisen met de aanvulling dat Eteck
een voorstel gaat doen om daar vanaf te wijken omdat onderzoek
aantoont dat een afwijkende PH-waarde gunstiger is voor de
aangesloten binnen installaties. De gemeente kan met een afwijking
enkel instemmen als jullie een 100% commitment voor dit voorstel
bij de aangesloten huishoudens kunnen organiseren.



Over de nu vigerende contractuele verplichtingen moeten we het
dus eens gaan worden alvorens de minimale prestatie-eisen met
elkaar te kunnen vaststellen op dit punt. Een door ons gefiatteerde
eventuele afwijking kan dan na aanbesteding doorgegeven worden
aan de gegunde partij. Men kan de metingen verrichten, enkel de
conclusie niet trekken uit de vergelijking van de metingen met de
minimale prestatie-eisen.

2. Minimale prestatie eisen: contractuele eisen 30% CO2 reductie
Hier geven jullie aan dat de contractueel afgesproken vigerende eis
technisch niet haalbaar is door een destijds afgesproken reductie in
het aantal aangesloten woningen. En dat Eteck hiervoor een
afwijking van het contract wil afspreken. Ook hier zouden wij de
contractueel afgesproken eis in de minimale prestate-eisen
opgenomen willen hebben, met de kanttekening dat Eteck deze
technisch niet haalbaar acht door een afzet wijziging uit het
verleden. Ik zou dan ook in de kanttekening vermelden dat Eteck in
gesprek is met de Gemeente om de technische onderbouwing van
deze gewenste afwijking te duiden. En dat de gemeente op basis
daarvan kan beslissen mee te gaan in deze of niet.

Ook hier kan, bij overeenstemming, een door ons
gefiatteerde afwijking dan na aanbesteding doorgegeven worden
aan de gegunde partij. Men kan de metingen verrichten, enkel tot
overeenstemming de conclusie niet trekken uit de vergelijking van
de metingen met de minimale prestatie-eisen.

3. Kosten van het onafhankelijk onderzoek
Gezamenlijk zijn we aan het doen wat nodig is om zowel naar
bewoners als gemeenteraad alle twijfels over het WKO systeem weg
te nemen en een standaard te zetten wanneer een dergelijk WKO
systeem afdoende functioneert. Wij stellen dan ook voor om in de
aanbesteding het onafhankelijk onderzoek dan ook minimaal 4
seizoenen (1 jaar) te laten behelzen met, zoals afgesproken, de
mogelijkheid om de onderzoeksperiode te verkorten. Dit als de
omstandigheden en meetresultaten het verantwoorden en zowel
Eteck als de gemeente hiermee instemmen. Partijen zullen hiervoor
een splitsing moeten aanbrengen in hun aanbiedingen, zodat we in
eerste instantie gunnen voor 6 maanden.



Daarnaast behoren de kosten van DWA voor het opstellen en
begeleiden van de aanbesteding eveneens tussen gemeente en
Eteck te worden gedeeld. Wij zullen de gegunde en nog te gunnen
bedragen, betrekking hebbende op dit onderwerp, met jullie delen.
Bij nieuwe gunningen zal vooraf afstemming plaatsvinden.

4. Beoordelingscommissie inschrijvingen
Alhoewel de voorschriften aangeven dat er minimaal twee
beoordelaars dienen te worden aangewezen, zijn wij van mening
dat, opnieuw om de onpartijdigheid zoveel mogelijk te borgen, er
minimaal drie moeten komen. Voorstel daarin is lx Eteck, lx
Gemeente en lx DWA (opnieuw gezamenlijk betaald).

Let wel, zoals afgesproken, is het contract leidend voor de eisen zoals die
aan de installatie gesteld mogen worden.

Graag verneem ik hoe Eteck hier in staat.

Met vriendelijke groeten,



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:
Bijlagen:

@dwa.nl>
vrijdag 1 april 2022 14.02

WKO Weideveld - definitieve leidraad
Opgeschoonde versie Aanbestedingsleidraad Monitoring van de WKO Weideveld -
DEF.docx; Track change versie Aanbestedingsleidraad Monitoring van de WKO
Weideveld - DEF.docx

Beste allen,

Hierbij de definitieve leidraad naar aanleiding van het overleg gisteren met en bij Eteck. De daar gedane suggesties
zijn verwerkt, echter hebben op sommige paragrafen/ bijlagen van de leidraad stevige impact gehad, maar daarvan
kunnen wij zeggen dat deze goed doordacht verwerkt zijn.

Graag vragen we aandacht voor het volgende:
Verstrekken jullie de leidraad aan Eteck?
Dragen jullie zorg voor het administratief compleet maken van de leidraad (zie acties mail dinsdagvond
21:12)?
Kunnen jullie ons de commentaren van Eteck toesturen, zodat we ook bijlage 1 definitief kunnen gaan
maken en jullie verstrekken?

Last but not least; willen jullie nog reageren op mijn mail van dinsdagmiddag 12:53?

Als toegift hebben we nog 2 subplanningen gemaakt, namelijk die voor rond de NVI en beoordeling+ gunning.
Zouden jullie hiernaar willen kijken en wellicht goed om de planning uit de leidraad en deze subplanning op korte
termijn te gaan verwerken in de agenda van de betrokkenen evenals locaties te gaan reserveren (kan jij dit dan voor
je rekening nemen )?

Concept subp/anning rondom NV/
Vrijdag 15 april - uitsplitsen van de vragen; wie gaat welke beantwoorden

- lijst maken van optimalisatie voorstellen
- voorleggen vragen en optimalisatie aan de partijen

Maandag 18 april 2" paasdag
Dinsdag 19 april Overleg tussen partijen over de optimalisatie die overgenomen worden
Woensdag 20 april - partijen hebben de vragen beantwoord aldanniet achterban geraadpleegd

- partijen verstrekken antwoorden aan degene die NVI samenstelt
- NVI samensteller verstrekt concept NVI aan partijen

Donderdag 21 april - partijen hebben overleg over de concept NVI
- NVI wordt deze definitief gemaakt

Vrijdag 22 april verstrekken NVI aan de inschrijvers

Concept sub planning rondom beoordeling en gunning
4 mei
13:00-15:00 beoordeling volledigheid, compleetheid en geldigheid
15:00-16:00 geanonimiseerde pva's aan beoordelingscommissie sturen
16:00 ev start individuele beoordeling
5 mei
Tot 10:00 afronden individuele beoordeling
10:00-12:00 gezamenlijke beoordeling+ eindbeoordeling(= inclusief openen prijs)

lunch break
13:00-14:00 motivatie van beoordelingen op schrift stellen (concept gunningsbesluit)



14:00-15:00 uitnodigen voor interview (mail)
15:00-17:00 interview voorbereiden (of zoveel korter als nodig)
6 mei
9:00-12:00 in de ochtend 2 interviews
Pauze lunch break
13:00-14:00 eindbeoordeling definitief maken
14:00-15:00 motivatie van beoordeling definitief maken (definitief gunningsbesluit)
15:00-16:00 voorlopige gunningsbeslissing opstellen
16:00-17:00 voorlopige gunningsbeslissing verstrekken aan de partijen

DWa
Harderwijkweg 7-- 2803 PW Gouda - The Netherlands
+31 lwa.nl ] www.dwa.nl

24/7 inzicht in prestaties
bright-building.nl
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Van:
Verzonden: vrijdag 1 april 2022 14:02

@dwa.nl>

Aan: @rpr.nl>; @rpr.nl>; @rpr.nl>
Onderwerp: WKO Weideveld - definitieve leidraad

Beste allen,

Hierbij de definitieve leidraad naar aanleiding van het overleg gisteren met en bij Eteck. De daar
gedane suggesties zijn verwerkt, echter hebben op sommige paragrafen/ bijlagen van de leidraad
stevige impact gehad, maar daarvan kunnen wij zeggen dat deze goed doordacht verwerkt zijn.

Graag vragen we aandacht voor het volgende:

Verstrekken jullie de leidraad aan Eteck?
Dragen jullie zorg voor het administratief compleet maken van de leidraad (zie acties mail
dinsdagvond 21:12)?
Kunnen jullie ons de commentaren van Eteck toesturen, zodat we ook bijlage 1 definitief
kunnen gaan maken en jullie verstrekken?

ast tor not teest»lyel wte joe noe reageren ommat va
dinsdagmiddag 12:53?

Als toegift hebben we nog 2 subplanningen gemaakt, namelijk die voor rond de NVI en beoordeling+
gunning. Zouden jullie hiernaar willen kijken en wellicht goed om de planning uit de leidraad en deze
subplanning op korte termijn te gaan verwerken in de agenda van de betrokkenen evenals locaties te
gaan reserveren (kan jij dit dan voor je rekening nemen llll?

Concept subp/anning rondom NV/

Vrijdag 15 april - uitsplitsen van de vragen; wie gaat welke beantwoorden

- lijst maken van optimalisatie voorstellen

- voorleggen vragen en optimalisatie aan de partijen

Maandag 18 april 2" paasdag

Dinsdag 19 april Overleg tussen partijen over de optimalisatie die overgenomen worden

Woensdag 20 april - partijen hebben de vragen beantwoord aldanniet achterban geraadpleegd

- partijen verstrekken antwoorden aan degene die NVI samenstelt

- NVI samensteller verstrekt concept NVI aan partijen

Donderdag 21 april - partijen hebben overleg over de concept NVI

- NVI wordt deze definitief gemaakt



Vrijdag 22 april verstrekken NVI aan de inschrijvers

Concept sub planning rondom beoordeling en gunning

4mei

13:00-15:00 beoordeling volledigheid, compleetheid en geldigheid

15:00-16:00 geanonimiseerde pva's aan beoordelingscommissie sturen

16:00 ev start individuele beoordeling

Smei

Tot 10:00 afronden individuele beoordeling

10:00-12:00 gezamenlijke beoordeling+ eindbeoordeling(= inclusief openen prijs)

lunch break

13:00-14:00 motivatie van beoordelingen op schrift stellen (concept gunningsbesluit)

14:00-15:00 uitnodigen voor interview (mail)

15:00-17:00 interview voorbereiden (of zoveel korter als nodig)

6 mei

9:00-12:00 in de ochtend 2 interviews

Pauze lunch break

13:00-14:00 eindbeoordeling definitief maken

14:00-15:00 motivatie van beoordeling definitief maken (definitief gunningsbesluit)

15:00-16:00 voorlopige gunningsbeslissing opstellen

16:00-17:00 voorlopige gunningsbeslissing verstrekken aan de partijen

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.



Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 22:09

@rpr.nl>
CC:

@dwa.nl>

@rpr.nl>
Onderwerp: Re: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

o
Helder, wij zullen de communicatie vialaten lopen vanaf heden. Dinsdag hebben we een nadere
kennismaking staan. We maken er iets moois van!

Bedankt voor de samenwerking zover en succes met de andere klussen!!

Best regards,

Sent from a mobile device

Op 29 mrt. 2022 om 13:21 heeft

o

ror.nl> het volgende geschreven:

Goed om te horen dat het gesprek goed verlopen is. Gezien de inmiddels in een andere fase zijnde
van het proces WKO in Bodegraven gaat per 1 april mijn college-mijn werkzaamheden in
dit WKO-dossier overnemen. Hij gaat dan ook vanaf heden jullie aanspreekpunt zijn. Afgelopen
meeting met Eteck was hij ook al aanwezig. Uiteraard ben ik op de achtergrond altijd aanwezig daar
waar nodig.

Graag verdere communicatie via hem.

Tons.,El.

Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:53
Aan: ror.nl>;
ces»a.>
Onderwerp: FW: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

@dwa.nl>



woo »to
De vragen rondom tarifering Eteck zijn gestart vanuit jullie met een vraagstelling aan ons om die van
Eteck te beoordelen en wij hebben daarbij een opgaaf gedaan van uren voor beoordeling. Na het
overleg zojuist hebben we een way forward met elkaar vastgesteld, zie onder. Hoe zien jullie dat
contractueel; zijn de vervolgstappen onderdeel van fase C? Ik verneem graag van jullie.

Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:49

oca».ea»a.n>;
eteck.nl>

Onderwerp: RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

Allen,

Dank voor het open en constructieve overleg. Fijn om de reflecties uitgewisseld en toegelicht te
hebben.

Om kort te gaan hebben we met elkaar de 'way forward' als volgt vastgesteld:

Eteck deelt haar onderbouwing tariefstelling 2022 obv contract met- (incl. bepalingen)
-hebben gezamenlijk overleg over nadere toelichting vanuit Eteck
DWA breidt haar notitie uit naar aanleiding van voorgaande
In een nog te plannen [actie 1111 vervolgoverleg bespreken we:

o De notitie van DWA, die ziet op gezamenlijk lezing werkelijkheid
o Beslechten we eventuele verschillende percepties van contract en trekken

gezamenlijk een definitieve conclusie (in het vervolg lezen we ... )
o En bepalen we de stappen voorwaarts (oa communicatie bewoners)

Tot zover en schroom niet bij vragen of aanvullingen.

-----Oorspronkelijke afspraak----
Van:



Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 13:55
aie
cc
Onderwerp: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld
Tijd: dinsdag 29 maart 2022 12:00-12:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm,
Wenen.
Locatie: Microsoft Teams-vergadering

Goedemiddag allen,

Hierbij de teamslink om de al eerder verstuurde notitie over tariefstelling WKO Weideveld te
bespreken.

Microsoft Teams-vergadering
Deelnemen op uw computer of via de mobiele app

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.



Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:53

@dwa.nl>

@rpr.nl>

Onderwerp: FW: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

votooio
De vragen rondom tarifering Eteck zijn gestart vanuit jullie met een vraagstelling aan ons om die van
Eteck te beoordelen en wij hebben daarbij een opgaaf gedaan van uren voor beoordeling. Na het
overleg zojuist hebben we een way forward met elkaar vastgesteld, zie onder. Hoe zien jullie dat
contractueel; zijn de vervolgstappen onderdeel van fase C? Ik verneem graag van jullie.

Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:49

bode,raven-reeuwijk.nl>;
Onderwerp: RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

dwa.nl>;

Allen,

Dank voor het open en constructieve overleg. Fijn om de reflecties uitgewisseld en toegelicht te
hebben.

Om kort te gaan hebben we met elkaar de 'way forward' als volgt vastgesteld:

Eteck deelt haar onderbouwing tariefstelling 2022 obv contract met- (incl. bepalingen)
hebben gezamenlijk overleg over nadere toelichting vanuit Eteck

DWA breidt haar notitie uit naar aanleiding van voorgaande
In een nog te plannen [actie 1111 vervolgoverleg bespreken we:

o De notitie van DWA, die ziet op gezamenlijk lezing werkelijkheid
o Beslechten we eventuele verschillende percepties van contract en trekken

gezamenlijk een definitieve conclusie (in het vervolg lezen we ... )
o En bepalen we de stappen voorwaarts (oa communicatie bewoners)

Tot zover en schroom niet bij vragen of aanvullingen.



-----Oorspronkelijke afspraak----

voe-terr.n
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 13:55
ao»
cct
Onderwerp: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld
Tijd: dinsdag 29 maart 2022 12:00-12:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm,
Wenen.
Locatie: Microsoft Teams-vergadering

Goedemiddag allen,

Hierbij de teamslink om de al eerder verstuurde notitie over tariefstelling WKO Weideveld te
bespreken.

Microsoft Teams-vergadering
Deelnemen op uw computer of via de mobiele app

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.

;-



Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 21:12

@dwa.nl>

CC:
Onderwerp: RE: Aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Allen,

welorl

@rpr.nl>; @rpr.nl>

Hierbij ontvangen jullie conform afspraak de definitief concept versie van de aanbestedingsleidraad
monitoring WKO Weideveld. Verstrekken jullie de stukken per omgaande aan Eteck (beide
leidraaden of alleen degene zonder alle wijziging)?

Verder, deze versie is tot stand gekomen op basis van onze voorzet met in achtneming van de
suggesties vanuit:

de gemeente Bodegraven;
Eteck.

Ten opzichte van de voorgaande versie hebben wij niet alleen de relevante bijlagen voor nu
bijgevoegd, maar tevens ook invulling gegeven aan volgende bijlagen:

Prijsopgaveformulier (bijlage 4) [bij afwezigheid standaard format gemeente];
Voorzet nota van inlichtingen (bijlage 3).

In het document zijn nog niet toegevoegd:

Minimale prestatie-eisen (bijlage 1), die volgt volgende week vanuit na iteratie obv
opmerkingen Eteck ( verwachten jullie nog
steeds uiterlijk donderdag reactie van Eteck?);
Het UEA (bijlage 2), zie onder.

Bij de leidraad nog de volgende inhoudelijke opmerkingen:

De planning van de eerdere versie was om de meivakantie heen gepland; in de huidige versie
hebben we die inbegrepen om de snelheid erin te houden
De tijd tussen gunnen en starten plus pte rapportage is verkort door het verschuiven van de
planning; omwille van de voortgang hebben we de uitvoeringsplanning gelijk gehouden,
maar een verdere verkorting van de voorbereiding achten wij niet realistisch, dus hebben wij
veronderstelt dat bij uitloop door b&w procedure heel de planning schuift, desalniettemin
hebben we wel veronderstelt dat de b&w procedure kan beginnen na eerste beoordeling en
met de ingeschatte termijn van 2 weken (inschatting van afgelopen maandag) nog
binnen de gunningsplanning en daarmee ook de uitvoeringsplanning gelijk kan blijven



In de uitvraag mail/brief adviseren wij de partijen expliciet te wijzen op de nvi vraag
aangaande budget

Last but not least zijn er voor de completering van de leidraad nog de volgende acties met daarbij
een inschatting van de actiehouder:

Kenmerk invullen op voorzijde aanbestedinesleidraad Il
Kenmerk ivalen tj 1.1 il
Aantal uit te vragen organisaties invallen bij 1.1 IE
contactpersoon aanbestedende dienst in te vullen bij 1.3 Ily
Het invullen van het UEA, bijlage 2 [..]
Het invullen van de beoordelingscommissie bij 6.1 IE)

Tot donderdag.

s.@ /el wten toe uitertik donderdae noe even teruekomen op m
vraag uit onderstaande email?

Van: rr.nl>
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 13:21

rr.nl>;
Onderwerp: RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

o
Goed om te horen dat het gesprek goed verlopen is. Gezien de inmiddels in een andere fase zijnde
van het proces WKO in Bodegraven gaat per 1 april mijn college-mijn werkzaamheden in
dit WKO-dossier overnemen. Hij gaat dan ook vanaf heden jullie aanspreekpunt zijn. Afgelopen
meeting met Eteck was hij ook al aanwezig. Uiteraard ben ik op de achtergrond altijd aanwezig daar
waar nodig.

Graag verdere communicatie via hem.

Tons..



Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:53
Aan: rr.nl>;
cc-lea»a.n>
Onderwerp: FW: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

votovoto
De vragen rondom tarifering Eteck zijn gestart vanuit jullie met een vraagstelling aan ons om die van
Eteck te beoordelen en wij hebben daarbij een opgaaf gedaan van uren voor beoordeling. Na het
overleg zojuist hebben we een way forward met elkaar vastgesteld, zie onder. Hoe zien jullie dat
contractueel; zijn de vervolgstappen onderdeel van fase C? Ik verneem graag van jullie.

Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:49

rota».ea«a.n»
eteck.nl>

Onderwerp: RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

Allen,

Dank voor het open en constructieve overleg. Fijn om de reflecties uitgewisseld en toegelicht te
hebben.

Om kort te gaan hebben we met elkaar de 'way forward' als volgt vastgesteld:

Eteck deelt haar onderbouwing tariefstelling 2022 obv contract met- (incl. bepalingen)
hebben gezamenlijk overleg over nadere toelichting vanuit Eteck

DWA breidt haar notitie uit naar aanleiding van voorgaande
In een nog te plannen [actievervolgoverleg bespreken we:

o De notitie van DWA, die ziet op gezamenlijk lezing werkelijkheid
o Beslechten we eventuele verschillende percepties van contract en trekken

gezamenlijk een definitieve conclusie (in het vervolg lezen we ... )
o En bepalen we de stappen voorwaarts (oa communicatie bewoners)

Tot zover en schroom niet bij vragen of aanvullingen.

dwa.nl>



-----Oorspronkelijke afspraak-----
Van: rr.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 13:55
ao»t
cc
Onderwerp: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld
Tijd: dinsdag 29 maart 2022 12:00-12:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm,
Wenen.
Locatie: Microsoft Teams-vergadering

Goedemiddag allen,

Hierbij de teamslink om de al eerder verstuurde notitie over tariefstelling WKO Weideveld te
bespreken.

Microsoft Teams-vergadering
Deelnemen op uw computer of via de mobiele app

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.

;-;



Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

Hoi

@rpr.nl>
dinsdag 29 maart 2022 13:21

DWA

RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

Goed om te horen dat het gesprek goed verlopen is. Gezien de inmiddels in een andere fase zijnde van het proces
WKO in Bodegraven gaat per 1 april mijn college ' mijn werkzaamheden in dit WKO-dossier overnemen.
Hij gaat dan ook vanaf heden jullie aanspreekpunt zijn. Afgelopen meeting met Eteck was hij ook al aanwezig.
Uiteraard ben ik op de achtergrond altijd aanwezig daar waar nodig.

Graag verdere communicatie via hem.
Thanks,

Van:[DWA. @dwa.nl>
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:53
Aan: @rpr.nl>; @rpr.nl>
CC: ' @dwa.nl>
Onderwerp: FW: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

Hallo ,hallo

De vragen rondom tarifering Eteck zijn gestart vanuit jullie met een vraagstelling aan ons om die van Eteck te
beoordelen en wij hebben daarbij een opgaaf gedaan van uren voor beoordeling. Na het overleg zojuist hebben we
een way forward met elkaar vastgesteld, zie onder. Hoe zien jullie dat contractueel; zijn de vervolgstappen
onderdeel van fase C? Ik verneem graag van jullie.

-+31 6 -
@dwa.nl

Van: I DWA
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:49
Aan @rpr.nl>

@eteck.nl>
@rpr.n!>,

@eteck.nl>
@dwa.nl:

CC ·@bodegraven-reeuwijk.nl:
Onderwerp: RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

Allen,

@rpr.nl>

Dank voor het open en constructieve overleg. Fijn om de reflecties uitgewisseld en toegelicht te hebben.

Om kort te gaan hebben we met elkaar de 'way forward' als volgt vastgesteld:
Eteck deelt haar onderbouwing tariefstelling 2022 obv contract met incl. bepalingen)

en hebben gezamenlijk overleg over nadere toelichting vanuit Eteck
DWA breidt haar notitie uit naar aanleiding van voorgaande
In een nog te plannen [actie ,]vervolgoverleg bespreken we:



o De notitie van DWA, die ziet op gezamenlijk lezing werkelijkheid
o Beslechten we eventuele verschillende percepties van contract en trekken gezamenlijk een

definitieve conclusie (in het vervolg lezen we ... )
o En bepalen we de stappen voorwaarts (oa communicatie bewoners)

Tot zover en schroom niet bij vragen of aanvullingen.

~
+316--

@dwa.nl

-----Oorspronkelijke afspraak-----
Van: jrpr.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 13:55
Aan:
cc:
Onderwerp: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld
Tijd: dinsdag 29 maart 2022 12:00-12:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen.
Locatie: Microsoft Teams-vergadering

Goedemiddag allen,

Hierbij de teamslink om de al eerder verstuurde notitie over tariefstelling WKO Weideveld te bespreken.

Microsoft Teams-vergadering

Deelnemen op uw computer of via de mobiele app
Klik hier om deel te nemen aan de vergadering

Meer informatie I Opties voor vergadering

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.

2

. DWA;



Van:
Verzonden: dinsdag 29 maart 2022 12:49

@dwa.nl>

@dwa.nl>;

@bodegraven-reeuwijk.nl>;
Onderwerp: RE: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld

@rpr.nl>

Allen,

Dank voor het open en constructieve overleg. Fijn om de reflecties uitgewisseld en toegelicht te
hebben.

Om kort te gaan hebben we met elkaar de 'way forward' als volgt vastgesteld:

Eteck deelt haar onderbouwing tariefstelling 2022 obv contract met- (incl. bepalingen)
-hebben gezamenlijk overleg over nadere toelichting vanuit Eteck
DWA breidt haar notitie uit naar aanleiding van voorgaande
In een nog te plannen [actie 11111 vervolgoverleg bespreken we:

o De notitie van DWA, die ziet op gezamenlijk lezing werkelijkheid
o Beslechten we eventuele verschillende percepties van contract en trekken

gezamenlijk een definitieve conclusie (in het vervolg lezen we ... )
o En bepalen we de stappen voorwaarts (oa communicatie bewoners)

Tot zover en schroom niet bij vragen of aanvullingen.

-----Oorspronkelijke afspraak-----
Van: rr.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 13:55
or
cc
Onderwerp: Bespreken tariefstelling WKO Weideveld
Tijd: dinsdag 29 maart 2022 12:00-12:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm,

·e, , ;-

Wenen.
Locatie: Microsoft Teams-vergadering

Goedemiddag allen,



Hierbij de teamslink om de al eerder verstuurde notitie over tariefstelling WKO Weideveld te
bespreken.

Microsoft Teams-vergadering
Deelnemen op uw computer of via de mobiele app

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.



@dwa.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 25 maart 2022 16:47

@bodegraven-reeuwijk.nl>
@dwa.nl>;CC: @rpr.nl>

Onderwerp: Re: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

o
Top en zoals zojuist besproken/besloten zullen we niet de dnr maar de inkoopvoorwaarden van de
gemeente van toepassing verklaren gezien het eerdere akkoord daarop

Best regards,

Sent from a mobile device

Op 25 mrt. 2022 om 16:34 heeft
geschreven:

bode raven-reeuwïk.nl> het volgende

o
Ik ga dit maandag met 1111 bespreken. Je hoort dit nog van mij.

Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: vrijdag 25 maart 2022 16:30

dwa.nl>

Onderwerp: Re: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

o



Voor welke optie kiest de gemeente nu en beseft ze dat het een drie partieten overeenkomst is,
waarbij 100% voor rekening kan komen van de gemeente?

Best regards,

Sent from a mobile device

Op 25 mrt. 2022 om 15:29 heeft
geschreven:

Hoi

Hieronder nog de reactie van mijn collega van Inkoop.

Fijn weekend!

Met vriendelijke groet,

Van: bode :raven-reeuwiik.nl>
Verzonden: donderdag 24 maart 2022 11:06
Aan: bode.raven-reeuwiik.nl>
Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

oil

Het gaat alleen over het bedrag dat de gemeente inkoop. Met andere woorden als de helft niet
boven de' uro uitkomt hoef je niet naar het college. Vermeld wel nog het verwachte bedrag
voor de gemeente in het formulier inkoopstrategie.



Als jullie wel gebruik willen maken van een UEA dan mag dat.

Wat betreft de inkoopvoorwaarden: als Eteck erop staat de DNR als voorwaarden te gebruiken dan
mag dat, ook al zie ik daar niet meer meerwaarde van in. En ik kan mij voorstellen dat inschrijvers
hier vragen over hebben aangezien het geen voorwaarden zijn waaraan ze normaal gesproken aan
hoeven te voldoen.

De laatste vraag is denk ik niet meer van toepassing omdat het deel van de gemeente onder de
euro zit.

met vriendelijke groet,

Gemeente Bodegraven-Reeuwijk

Van: bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 16:01

CC: bode raven-reeuwiik.nl>
Onderwerp: FW: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Goedemaadael

Ik heb onderstaande mail van DWA ontvangen.

Zou jij antwoord kunnen geven op de vragen die voor jou zijn?

Daarnaast vroeg ik mij nog het volgende af.

De kosten van de totale uitvraag worden door twee partijen betaald (50% gemeente en 50% Eteck).

Stel dat het totale bedrag boven de € - maar het gedeelte voor de gemeente onder de€
,- valt, moeten we dan ook naar het college?

Oftewel gaat het besluit over het totale bedrag of alleen het gedeelte van de gemeente?

Ik hoor het graag.



Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 15:18

dwa.nl>

CC: rur.nl>;
Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

estel

dwa.nl>

Bijgaand het ingevulde formulier inkoopstrategie, tot zover mogelijk ingevuld (geel gearceerd wat
niet is ingevuld).

Graag willen we nog de onderstaande zaken onder de aandacht brengen. Zou je ons hierover uiterlijk
vrijdag een terugkoppeling kunnen geven?

Aanbestedingsleidraad/toepassing UEA

We hebben de opmerkingen van de gemeente al even globaal doorgenomen. Belangrijkste punt voor
nu is het uitgangspunt dat het UEA bij de gemeente alleen bij werken wordt gehanteerd. Zelf
gebruiken wij het UEA ook bij de aanbesteding van diensten. Hiermee kun je namelijk de
uitsluitingsgronden toetsen. Is het de nadrukkelijke wens van de gemeente om deze nu niet te
hanteren? Als dat zo is, wat is dan gebruikelijk binnen de gemeente om deze uitsluitingsgronden te
toetsen? Alleen de UEA schrappen en de uitsluitingsgronden niet elders toetsen (maw: niet elders
terugbrengen in de aanbestedingsleidraad) zou rechtsonzekerheid voor de gemeente met zich mee
kunnen brengen.

Algemene voorwaarden

We hebben de opmerking over de toepasselijke algemene inkoopvoorwaarden gezien. We hebben
bij het opstellen van de aanbestedingsleidraad gekozen voor de DNR juist omdat dit een
(onafhankelijke) middenweg is tussen de inkoopvoorwaarden van de gemeenten en die van Eteck.
(Wel met aanvulling van de DNR vanuit de gemeente).

Het is even de vraag hoe Eteck hierin staat, aangezien hun algemene voorwaarden nu niet zijn
opgenomen in de leidraad. Nemen jullie dit mee in de afstemming met Eteck? We horen graag welke
voorwaarden uit de afstemming komt en dus opgenomen mogen worden in de leidraad.



Besluitvorming college

Nog even terugkomend op ons gesprek van vrijdag en de vraag voor de invulling van het formulier
inkoopstrategie; conform het gemeentelijke inkoop- en aanbestedingsbeleid beslist het college over
inkopen >€ (ex btw). Op het moment dat we geen prijsplafond opnemen in de
aanbestedingslerdraad lopen we het risico dat de inschrijvingsprijs boven € uitkomt. We
achten deze kans zeker wel aanwezig. Op dat moment zal het uiteindelijk besluit voor het sluiten van
de overeenkomst bij het college liggen. Dit is onwenselijk, aangezien dit de planning aanzienlijk zal
laten opschuiven/vertragen.

Om ervoor te zorgen dat de inschrijfprijs onder de € blijft, zien we twee opties:

Optie 1: opnemen van een maximum plafondbedrag in de aanbestedingsleidraad. Dit kan als
effect hebben dat partijen besluiten om niet in te schrijven en dit is natuurlijk ongewenst (je
weet dit dan ook (te) laat).
Optie 2: organisaties verzoeken om aan te geven in de nota van inlichtingen wanneer het
niet mogelijk is om onder de € in te schrijven. We verzoeken daarbij om een concreet
voorstel zodat het inschrijvingsbedrag wel onder de € blijft. Indien nodig kunnen we
hier dan in de nota van inlichtingen op anticiperen door de eikwijdte van de
werkzaamheden (de monitoring) in te perken. De aanpassing van de reikwijdte zou dan
(kunnen) zien op de verkleining van de scope van de monitoring en/of 6.2.3 (rapportage
verplichtingen), maar niet op aanpassing van bijlage 1 minimum prestatie-eisen.

Positief gevolg van deze optie is dat de inschrijvingen realistisch zullen zijn en onder de €
blijven en dus de gang naar B&W niet hoeft te worden gemaakt- ook niet achteraf.

Willen jullie één van deze opties opnemen in de aanbestedingsleidraad? Indien er geen optie wordt
gekozen (alternatief aanwezig is vanuit de gemeente, wellicht heeft nog een idee over?) en
er dus geen prijsbepaling in de aanbestedingsleidraad wordt verwerkt, bestaat de kans dat je zal
moeten gunnen voor een bedrag hoger dan . Als gevolg hiervan zul je langs B&W moeten voor
het goedkeuringsbesluit en schuift de planning naar achteren op.

Met vriendelijke groet,

Jurist

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.

Van: bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 11:29



rr.nl>
Onderwerp: FW: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Hoi

Zie onderstaande mail+ bijlages van mijn collega's van inkoop.

Zouden jullie het bijgevoegde formulier Inkoopstrategie kunnen invullen met aspecten welke jullie
weten?

Dan regel ik de overige aanvullingen (zoals dekking geld) bij de gemeente intern.

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

Van: bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 10:53

CC: bode raven-reeuwïk.nl>
Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

o
Het concept aanbestedingsdocument dat je hebt gebruikt is er één voor werken. Ik heb daarom er
wat passages uitgehaald die niet voor toepassing zijn voor een dienst. Je hebt dat ook geen UEA,
inschrijfbiljet of inschrijfstaat nodig. Het enige wat je van je inschrijvers vraagt is een prijsopgave en
een plan van aanpak.

Aangezien je verwacht dat het minder dan' euro kost hoef je niet naar het college. Wel moet
je het formulier inkoopstrategie invullen en bespreken met de portefeuillehouder. Vul deze in en



stuur die naar mij toe voor controle (team inkoop en aanbesteding). Bij akkoord van team inkoop en
de portefeuillehouder kan je de inkoop gaan uitvragen. Gaan jullie trouwens hiervoor Tenderned
gebruiken? Kijk dan goed of de ondernemingen die jullie uitnodigen ook aangesloten zijn bij
Tenderned. Informeer deze 4 ondernemingen daarover!

Heb je nog vragen, dan hoor ik het graag.

met vriendelijke groet,

Van: bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: vrijdag 18 maart 2022 14:27

raven-reeuwïk.nl>; M

Onderwerp: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Goedemiddag

Zoals eerder telefonisch besproken met-is DWA bezig met het opstellen van een
aanbestedingsleidraad, waarvan Eteck en de gemeente Bodegraven Reeuwijk samen opdrachtgever
van is.

In de bijlage kunnen jullie de eerste conceptversie vinden. Zouden jullie deze willen lezen ter
controle en kunnen aangeven wat we wellicht missen?

In verband met de strakke planning zie ik jullie aanvullingen graag uiterlijk 25 maart 2020 tegemoet
(hopelijk past dit).

Hebben jullie daarnaast de volgende documenten, DWA heeft hier omgevraagd en ik kan deze helaas
niet op intranet vinden:

Inschrijvingsbiljet

I nsch rijvi ngsstaat

Het ingevuld UEA (zie opmerking in de bijlage)

Op basis van deze leidraad, op welke momenten moet er iets in het college besloten worden?

We verwachten dat het uiteindelijke bedrag onder de € ligt. Echter hebben we wel gekozen
voor meervoudig onderhands, zodat we meerdere partijen hebben om te vergelijken



Alvast heel erg bedankt en een fijn weekend toegewenst!

Met vriendelijke groet,



@dwa.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 25 maart 2022 16:30

@bodegraven-reeuwijk.nl>
@dwa.nl>;CC: @rpr.nl>

Onderwerp: Re: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

vo

Voor welke optie kiest de gemeente nu en beseft ze dat het een drie partieten overeenkomst is,
waarbij 100% voor rekening kan komen van de gemeente?

Best regards,

Sent from a mobile device

Op 25 mrt. 2022 om 15:29 heeft
geschreven:

Hoi

Hieronder nog de reactie van mijn collega van Inkoop.

Fijn weekend!

Met vriendelijke groet,

Van: bode.raven-reeuwiik.nl>
Verzonden: donderdag 24 maart 2022 11:06
Aan: bode raven-reeuwïk.nl>
Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

o



Het gaat alleen over het bedrag dat de gemeente inkoop. Met andere woorden als de helft niet
boven de euro uitkomt hoef je niet naar het college. Vermeld wel nog het verwachte bedrag
voor de gemeente in het formulier inkoopstrategie.

Als jullie wel gebruik willen maken van een UEA dan mag dat.

Wat betreft de inkoopvoorwaarden: als Eteck erop staat de DNR als voorwaarden te gebruiken dan
mag dat, ook al zie ik daar niet meer meerwaarde van in. En ik kan mij voorstellen dat inschrijvers
hier vragen over hebben aangezien het geen voorwaarden zijn waaraan ze normaal gesproken aan
hoeven te voldoen.

DP. laatste vraag is denk ik niet meer van toepassing omdat het deel van de gemeente onder de
euro zit.

met vriendelijke groet,

Van: bode:raven-reeuwiik.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 16:01

C bode .raven-reeuwiik.nl>
Onderwerp: FW: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

coedemta«doel

Ik heb onderstaande mail van DWA ontvangen.

Zou jij antwoord kunnen geven op de vragen die voor jou zijn?

Daarnaast vroeg ik mij nog het volgende af.

De kosten van de totale uitvraag worden door twee partijen betaald (50% gemeente en 50% Eteck).

Stel dat het totale bedrag boven de€ maar het gedeelte voor de gemeente onder de€
valt, moeten we dan ook naar het college?

Oftewel gaat het besluit over het totale bedrag of alleen het gedeelte van de gemeente?

Ik hoor het graag.



Met vriendelijke groet,

Van:
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 15:18

dwa.nl>

CC: rr.nl>;
Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

estel

dwa.nl>

Bijgaand het ingevulde formulier inkoopstrategie, tot zover mogelijk ingevuld (geel gearceerd wat
niet is ingevuld).

Graag willen we nog de onderstaande zaken onder de aandacht brengen. Zou je ons hierover uiterlijk
vrijdag een terugkoppeling kunnen geven?

Aanbestedingsleidraad/toepassing UEA

We hebben de opmerkingen van de gemeente al even globaal doorgenomen. Belangrijkste punt voor
nu is het uitgangspunt dat het UEA bij de gemeente alleen bij werken wordt gehanteerd. Zelf
gebruiken wij het UEA ook bij de aanbesteding van diensten. Hiermee kun je namelijk de
uitsluitingsgronden toetsen. Is het de nadrukkelijke wens van de gemeente om deze nu niet te
hanteren? Als dat zo is, wat is dan gebruikelijk binnen de gemeente om deze uitsluitingsgronden te
toetsen? Alleen de UEA schrappen en de uitsluitingsgronden niet elders toetsen (maw: niet elders
terugbrengen in de aanbestedingsleidraad) zou rechtsonzekerheid voor de gemeente met zich mee
kunnen brengen.

Algemene voorwaarden

We hebben de opmerking over de toepasselijke algemene inkoopvoorwaarden gezien. We hebben
bij het opstellen van de aanbestedingsleidraad gekozen voor de DNR juist omdat dit een
(onafhankelijke) middenweg is tussen de inkoopvoorwaarden van de gemeenten en die van Eteck.
(Wel met aanvulling van de DNR vanuit de gemeente).



Het is even de vraag hoe Eteck hierin staat, aangezien hun algemene voorwaarden nu niet zijn
opgenomen in de leidraad. Nemen jullie dit mee in de afstemming met Eteck? We horen graag welke
voorwaarden uit de afstemming komt en dus opgenomen mogen worden in de leidraad.

Besluitvorming college

Nog even terugkomend op ons gesprek van vrijdag en de vraag voor de invulling van het formulier
inkoopstrategie; conform het gemeentelijke inkoop- en aanbestedingsbeleid beslist het college over
inkopen > €' x btw). Op het moment dat we geen prijsplafond opnemen in de
aanbestedingsleidraad lopen we het risico dat de inschrijvingsprijs boven€ uitkomt. We
achten deze kans zeker wel aanwezig. Op dat moment zal het uiteindelijk besluit voor het sluiten van
de overeenkomst bij het college liggen. Dit is onwenselijk, aangezien dit de planning aanzienlijk zal
laten opschuiven/vertragen.

Om ervoor te zorgen dat de inschrijfprijs onder de € blijft, zien we twee opties:

Optie 1: opnemen van een maximum plafondbedrag in de aanbestedingsleidraad. Dit kan als
effect hebben dat partijen besluiten om niet in te schrijven en dit is natuurlijk ongewenst (je
weet dit dan ook (te) laat).
Optie 2: organisaties verzoeken om aan te geven in de nota van inlichtingen wanneer het
niet mogelijk is om onder de € nte schrijven. We verzoeken daarbij om een concreet
voorstel zodat het inschrijvingsbearag wel onder de € blijft. Indien nodig kunnen we
hier dan in de nota van inlichtingen op anticiperen door de reikwijdte van de
werkzaamheden (de monitoring) in te perken. De aanpassing van de reikwijdte zou dan
(kunnen) zien op de verkleining van de scope van de monitoring en/of 6.2.3 (rapportage
verplichtingen), maar niet op aanpassing van bijlage 1 minimum prestatie-eisen.

Positief gevolg van deze optie is dat de inschrijvingen realistisch zullen zijn en onder de€
blijven en dus de gang naar B&W niet hoeft te worden gemaakt - ook niet achteraf.

Willen jullie één van deze opties opnemen in de aanbestedingsleidraad? Indien er geen optie wordt
gekozen (alternatief aanwezig is vanuit de gemeente, wellicht heeft-nog een idee over?) en
er dus geen prijsbepaling in de aanbestedingsleidraad wordt verwerkt, bestaat de kans dat je zal
moeten gunnen voor een bedrag hoger dan Als gevolg hiervan zul je langs B&W moeten voor
het goedkeuringsbesluit en schuift de planning naar achteren op.

Met vriendelijke groet,

Jurist



Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie: www.dwa.nl/Disclaimer.

Van: bode.raven-reeuwiik.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 11:29

rr.nl>
Onderwerp: FW: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Hoi

Zie onderstaande mail+ bijlages van mijn collega's van inkoop.

Zouden jullie het bijgevoegde formulier Inkoopstrategie kunnen invullen met aspecten welke jullie
weten?

Dan regel ik de overige aanvullingen (zoals dekking geld) bij de gemeente intern.

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

Van: bode raven-reeuwiik.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 10:53

CC: bode raven-reeuwïk.nl>
Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Hoi ..,

Het concept aanbestedingsdocument dat je hebt gebruikt is er één voor werken. Ik heb daarom er
wat passages uitgehaald die niet voor toepassing zijn voor een dienst. Je hebt dat ook geen UEA,



inschrijfbiljet of inschrijfstaat nodig. Het enige wat je van je inschrijvers vraagt is een prijsopgave en
een plan van aanpak.

Aangezien je verwacht dat het minder dan Iro kost hoef je niet naar het college. Wel moet
je het formulier inkoopstrategie invullen en bespreken met de portefeuillehouder. Vul deze in en
stuur die naar mij toe voor controle (team inkoop en aanbesteding). Bij akkoord van team inkoop en
de portefeuillehouder kan je de inkoop gaan uitvragen. Gaan jullie trouwens hiervoor Tenderned
gebruiken? Kijk dan goed of de ondernemingen die jullie uitnodigen ook aangesloten zijn bij
Tenderned. Informeer deze 4 ondernemingen daarover!

Heb je nog vragen, dan hoor ik het graag.

met vriendelijke groet,

Gemeente Bodegraven-Reeuwijk

Van: bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: vrijdag 18 maart 2022 14:27

raven-reeuwijk.nl>;

Onderwerp: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Goedemiddag

Zoals eerder telefonisch besproken met- is DWA bezig met het opstellen van een
aanbestedingsleidraad, waarvan Eteck en de gemeente Bodegraven Reeuwijk samen opdrachtgever
van is.

In de bijlage kunnen jullie de eerste conceptversie vinden. Zouden jullie deze willen lezen ter
controle en kunnen aangeven wat we wellicht missen?

In verband met de strakke planning zie ik jullie aanvullingen graag uiterlijk 25 maart 2020 tegemoet
(hopelijk past dit).

Hebben jullie daarnaast de volgende documenten, DWA heeft hier omgevraagd en ik kan deze helaas
niet op intranet vinden:

Inschrijvingsbiljet

Inschrijvingsstaat



Het ingevuld UEA (zie opmerking in de bijlage)

Op basis van deze leidraad, op welke momenten moet er iets in het college besloten worden?

We verwachten dat het uiteindelijke bedrag onder de € - ligt. Echter hebben we wel gekozen
voor meervoudig onderhands, zodat we meerdere partijen hebben om te vergelijken

Alvast heel erg bedankt en een fijn weekend toegewenst!

Met vriendelijke groet,

Gemeente Bodegraven-Reeuwijk



t

Van: [@dwa.nl>
Verzonden: vrijdag 25 maart 2022 11:02

@ad»a.n; I@err.n;El

Onderwerp: RE: Update Weideveld

o
Inzake punt 2 nog even ter verduidelijking de volgende vragen:

Mag ik daaruit concluderen dat we volgende week (van 28 maart) de leidraad definitief
maken?
En de week (van 4 april) daarop de notitie minimale prestatie-eisen definitief maken?

is standaard op vrijdag vrij, dus kan bij input op donderdag in de week van 4 april de
aanpassingen in de notitie verwerken
Zullen wij in de revisie as dinsdag van de aanbestedingsleidraad hierop alvast anticiperen
door de planning met een week op te schuiven?

Ik verneem graag van je.

Van: rr.nl>
Verzonden: vrijdag 25 maart 2022 09:25

dwa.nl>
Onderwerp: RE: Update Weideveld

ooedemoreenl

Zie in het rood hieronder onze reactie.

Nog een fijne dag toegewenst!

Met vriendelijke groeten,

cat



-
Van:
Verzonden: donderdag 24 maart 2022 22:32

dwa.nl>
Onderwerp: RE: Update Weideveld

o»

dwa.nl>

oco»»

Naar ik van-heb begrepen heeft er vanochtend een goed en constructief overleg
plaatsgevonden met Eteck. Dat stemt hoopvol voor het halen van de planning van de aanbesteding.

Inzake de uitkomsten van het overleg hedenochgend nog enkele zaken:

4. Mogen we er nu vanuit gaan dat Eteck inmiddels de door ons opgestelde
aanbestedingsleidraad heeft ontvangen en dat zij weten dat het bedoeling is hier voor
dinsdag 9:00 naar jullie op gereageerd te hebben?
Conceptversie is gedeeld met Eteck.

5. Eteck heeft vanochtend aangegeven nog met een aantal zaken aangaande het minimale
prestatie-eisen document te zullen komen; om de planning van de aanbesteding te halen is
wel van belang dat we daarvoor dezelfde deadline als bij 1 hanteren; kunnen jullie dit per
omgaande bij Eteck kenbaar maken? Het is helaas niet voor alle onderdelen mogelijk om op
dat moment een voorstel te hebben vanuit Eteck. Dit ook in verband met een onderzoek wat
nu loopt m.b.t. waterkwaliteit (Ph -- Waarde). Tijdens het overleg van 31 maart 2022 zullen
we moeten bepalen of de stukken nu voldoende gereed zijn of dat we de bijvoorbeeld de
uitvraag met een week moeten opschuiven.

6. Wij zullen alle commentaren aangaande het minimale prestatie-eisen document verwerken
en beschouwen dit als werkzaamheden fase C van de offerte. Wij zien het aanpassen van de
commentaren als onderdeel van Fase A. Als jij dat anders ziet, vraag ik je om contact op te
nemen met 1111-

Ervan uitgaande dat alle opmerkingen op de documenten dinsdagochtend 9:00 uur in ons bezit
zijnstreven wij ernaar nog diezelfde dag alles verwerkt te hebben en einde dag het definitief concept
van de aanbestedingsleidraad per email te delen. Dan kunnen we tijdens het overleg volgende week
donderdag met jullie en Eteck punten en komma's wijzigen en het document aan het einde van dat
overleg definitief hebben.



Voorts, zetten jullie zelf volgende week vrijdag de aanbesteding bij door ons aangedragen partijen uit
of willen jullie dat we daar ook alvast mee aan de slag gaan om het tempo erin te houden? Voor nu
ga ik ervan uit dat wij zelf de partijen benaderen met de stukken.

Ik verneem graag van jullie.

-
Van:
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 12:21

dwa.nl>
Onderwerp: FW: Update Weideveld

Ill,

Zie onder,-zou bij geval met- meerijden, maar pakt bij afwezigheid van auto nu het
openbaar vervoer. Neem jij dit mee richting de programmering van het overleg? Dank.

Van:
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 11:41

CC:
Onderwerp: RE: Update Weideveld

dwa.nl>

dwa.nl>

Kun jij doorgeven dat ik gezien de veranderde situatie afhankelijk ben van het openbaar vervoer en
als zodanig niet voor 9:30 op het station in Voorburg kan zijn?

Met vriendelijke groet,



Specialist monitoring



Van: [@dwa.nl>
Verzonden: donderdag 24 maart 2022 22:32

@oawa.mt; (err.note;El

Onderwerp: RE: Update Weideveld

vo, »l

Naar ik van-heb begrepen heeft er vanochtend een goed en constructief overleg
plaatsgevonden met Eteck. Dat stemt hoopvol voor het halen van de planning van de aanbesteding.

Inzake de uitkomsten van het overleg hedenochgend nog enkele zaken:

1. Mogen we er nu vanuit gaan dat Eteck inmiddels de door ons opgestelde
aanbestedingsleidraad heeft ontvangen en dat zij weten dat het bedoeling is hier voor
dinsdag 9:00 naar jullie op gereageerd te hebben?

2. Eteck heeft vanochtend aangegeven nog met een aantal zaken aangaande het minimale
prestatie-eisen document te zullen komen; om de planning van de aanbesteding te halen is
wel van belang dat we daarvoor dezelfde deadline als bij 1 hanteren; kunnen jullie dit per
omgaande bij Eteck kenbaar maken?

3. Wij zullen alle commentaren aangaande het minimale prestatie-eisen document verwerken
en beschouwen dit als werkzaamheden fase C van de offerte.

Ervan uitgaande dat alle opmerkingen op de documenten dinsdagochtend 9:00 uur in ons bezit
zijnstreven wij ernaar nog diezelfde dag alles verwerkt te hebben en einde dag het definitief concept
van de aanbestedingsleidraad per email te delen. Dan kunnen we tijdens het overleg volgende week
donderdag met jullie en Eteck punten en komma's wijzigen en het document aan het einde van dat
overleg definitief hebben.

Voorts, zetten jullie zelf volgende week vrijdag de aanbesteding bij door ons aangedragen partijen uit
of willen jullie dat we daar ook alvast mee aan de slag gaan om het tempo erin te houden?

Ik verneem graag van jullie.



Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

Ter info

Gr,

rpr.nl>
woensdag 23s maart 2022 13:25

@eteck.nl
FW: Afspraak morgenochtend

Van:
Verzonden: woensdag 23 maart 2022 13:22
Aan: ,@eteck.nl>:
Cc @rpr.nl>
Onderwerp: Afspraak morgenochtend

en

@rpr.nl>
@eteck.nl>, @eteck.nl

Morgen zitten we om tafel over o.a. de minimale prestatie-eisen van het WKO-systeem volgens ons afgesproken
minnelijk spoorboekje proces. Ik heb bij dit overleg ook van ons bedrijf gevraagd aan te schuiven. Dit
omdat mijn rol in het WKO-dossier van mij gaat overnemen per 1 april.

Eind vorig jaar had ik aan de gemeente al aangegeven dat ik tot uiterlijk 1 april tijd in mijn agenda kon maken voor
de aansturing van het dossier WKO-weideveld. Mijn inzet was altijd bedoeld als een interferentie om beweging te
krijgen in een schijnbaar vastzittend dossier. Op dit moment is er een lijn uitgezet in de zin van het bestuurlijk
omarmde spoorboekje en lijken we uit de vastzittende juridische fase te zijn gekomen. Het is nu zaak het
afgesproken spoorboekjes met jullie samen uit te lopen en in dat proces samen te bewaken dat we op koers blijven.
In deze fase maak ik dan ook graag weer tijd vrij in mijn agenda voor andere zakelijke belangen en ga het stokje qua
WKO-dossier dus aan overdragen.

Graag laat ik jullie morgen met hem kennismaken. Hij zal wat eerder weer weg moeten wegens andere agenda
verplichtingen, maar kennismaken moet zeker gaan lukken.
We zien elkaar morgen.

Met vriendelijke groeten,

https://www.linkedin.cor

■ a

RPR Stakeholdermanagers
Edisonstraat 15
2811 EM Reeuwijk



Van
Verzonden: woensdag 23 maart 2022 14:44
Aan] [@rpr.nl>
Onderwerp: RE: Afspraak morgenochtend

o»

Van: rr.nl>
Verzonden: woensdag 23 maart 2022 13:25
Aan:
Onderwerp: FW: Afspraak morgenochtend

Terol

c.

vort
Verzonden: woensdag 23 maart 2022 13:22
Aan:

testes«.
CC rr.nl>;
Onderwerp: Afspraak morgenochtend

@eteck.nl>

eteck.nl>

eteck.nl>;

Hoi

Morgen zitten we om tafel over o.a. de minimale prestatie-eisen van het WKO-systeem volgens ons
afgesproken minnelijk spoorboekje proces. Ik heb bij dit overleg ook-van ons bedrijf
gevraagd aan te schuiven. Dit omdat-mijn rol in het WKO-dossier van mij gaat overnemen per 1
april.



Eind vorig jaar had ik aan de gemeente al aangegeven dat ik tot uiterlijk 1 april tijd in mijn agenda
kon maken voor de aansturing van het dossier WKO-weideveld. Mijn inzet was altijd bedoeld als een
interferentie om beweging te krijgen in een schijnbaar vastzittend dossier. Op dit moment is er een
lijn uitgezet in de zin van het bestuurlijk omarmde spoorboekje en lijken we uit de vastzittende
juridische fase te zijn gekomen. Het is nu zaak het afgesproken spoorboekjes met jullie samen uit te
lopen en in dat proces samen te bewaken dat we op koers blijven. In deze fase maak ik dan ook graag
weer tijd vrij in mijn agenda voor andere zakelijke belangen en ga het stokje qua WKO-dossier dus
aan overdragen.

Graag laat ik jullie morgen met hem kennismaken. Hij zal wat eerder weer weg moeten wegens
andere agenda verplichtingen, maar kennismaken moet zeker gaan lukken.

We zien elkaar morgen.

Met vriendelijke groeten,



Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

Hoi en ,

prpr.nl>
woensdag 23 maart 2022 13:22

Afspraak morgenochtend

@eteck.nl

Morgen zitten we om tafel over o.a. de minimale prestatie-eisen van het WKO-systeem volgens ons afgesproken
minnelijk spoorboekje proces. Ik heb bij dit overleg ook- ,van ons bedrijf gevraagd aan te schuiven. Dit
omdat mijn rol in het WKO-dossier van mij gaat overnemen per 1 april.

Eind vorig jaar had ik aan de gemeente al aangegeven dat ik tot uiterlijk 1 april tijd in mijn agenda kon maken voor
de aansturing van het dossier WKO-weideveld. Mijn inzet was altijd bedoeld als een interferentie om beweging te
krijgen in een schijnbaar vastzittend dossier. Op dit moment is er een lijn uitgezet in de zin van het bestuurlijk
omarmde spoorboekje en lijken we uit de vastzittende juridische fase te zijn gekomen. Het is nu zaak het
afgesproken spoorboekjes met jullie samen uit te lopen en in dat proces samen te bewaken dat we op koers blijven.
In deze fase maak ik dan ook graag weer tijd vrij in mijn agenda voor andere zakelijke belangen en ga het stokje qua
WKO-dossier dus aan overdragen.

Graag laat ik jullie morgen met hem kennismaken. Hij zal wat eerder weer weg moeten wegens andere agenda
verplichtingen, maar kennismaken moet zeker gaan lukken.
We zien elkaar morgen.

Met vriendelijke groeten,

https://www.linkedin.cor

I

RPR Stakeholdermanagers
Edisonstraat 15
2811 EM Reeuwijk
tel: 0182
M: 06 '
e-mail: info@RPR.nl
website: www.RPR.nl



tel: 0182-
M: 06
e-mail: info@RPR.nl
website: www.RPR.nl
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Van:
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 12:21

dwa.nl>
Onderwerp: FW: Update Weideveld

1111,

Zie onder,-zou bij geval met- meerijden, maar pakt bij afwezigheid van auto nu het
openbaar vervoer. Neem jij dit mee richting de programmering van het overleg? Dank.

Van:
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 11:41

CC:
Onderwerp: RE: Update Weideveld

dwa.nl>

dwa.nl>

Kun jij doorgeven dat ik gezien de veranderde situatie afhankelijk ben van het openbaar vervoer en
als zodanig niet voor 9:30 op het station in Voorburg kan zijn?

Met vriendelijke groet,

Specialist monitoring



Van: [@dwa.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 15:18

@bodegraven-reeuwijk.nl>
@rpr.nl>;

Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

este

@dwa.nl>CC:

Bijgaand het ingevulde formulier inkoopstrategie, tot zover mogelijk ingevuld (geel gearceerd wat
niet is ingevuld).

Graag willen we nog de onderstaande zaken onder de aandacht brengen. Zou je ons hierover uiterlijk
vrijdag een terugkoppeling kunnen geven?

Aanbestedingsleidraad/toepassing UEA

We hebben de opmerkingen van de gemeente al even globaal doorgenomen. Belangrijkste punt voor
nu is het uitgangspunt dat het UEA bij de gemeente alleen bij werken wordt gehanteerd. Zelf
gebruiken wij het UEA ook bij de aanbesteding van diensten. Hiermee kun je namelijk de
uitsluitingsgronden toetsen. Is het de nadrukkelijke wens van de gemeente om deze nu niet te
hanteren? Als dat zo is, wat is dan gebruikelijk binnen de gemeente om deze uitsluitingsgronden te
toetsen? Alleen de UEA schrappen en de uitsluitingsgronden niet elders toetsen (maw: niet elders
terugbrengen in de aanbestedingsleidraad) zou rechtsonzekerheid voor de gemeente met zich mee
kunnen brengen.

Algemene voorwaarden

We hebben de opmerking over de toepasselijke algemene inkoopvoorwaarden gezien. We hebben
bij het opstellen van de aanbestedingsleidraad gekozen voor de DNR juist omdat dit een
(onafhankelijke) middenweg is tussen de inkoopvoorwaarden van de gemeenten en die van Eteck.
(Wel met aanvulling van de DNR vanuit de gemeente).

Het is even de vraag hoe Eteck hierin staat, aangezien hun algemene voorwaarden nu niet zijn
opgenomen in de leidraad. Nemen jullie dit mee in de afstemming met Eteck? We horen graag welke
voorwaarden uit de afstemming komt en dus opgenomen mogen worden in de leidraad.

Besluitvorming college

Nog even terugkomend op ons gesprek van vrijdag en de vraag voor de invulling van het formulier
inkoopstrategie; conform het gemeentelijke inkoop- en aanbestedingsbeleid beslist het college over
inkopen > € ex btw). Op het moment dat we geen prijsplafond opnemen in de
aanbestedingsleidraad lopen we het risico dat de inschrijvingsprijs boven€ itkomt. We
achten deze kans zeker wel aanwezig. Op dat moment zal het uiteindelijk besluit voor het sluiten van
de overeenkomst bij het college liggen. Dit is onwenselijk, aangezien dit de planning aanzienlijk zal
laten opschuiven/vertragen.



Om ervoor te zorgen dat de inschrijfprijs onder de € 2lijft, zien we twee opties:

Optie 1: opnemen van een maximum plafondbedrag in de aanbestedingsleidraad. Dit kan als
effect hebben dat partijen besluiten om niet in te schrijven en dit is natuurlijk ongewenst (je
weet dit dan ook (te) laat).
Optie 2: organisaties verzoeken om aan te geven in de nota van inlichtingen wanneer het
niet mogelijk is om onder de € in te schrijven. We verzoeken daarbij om een concreet
voorstel zodat het inschrijvingsbedrag wel onder de€ blijft. Indien nodig kunnen we
hier dan in de nota van inlichtingen op anticiperen door de reikwijdte van de
werkzaamheden (de monitoring) in te perken. De aanpassing van de reikwijdte zou dan
(kunnen) zien op de verkleining van de scope van de monitoring en/of 6.2.3 (rapportage
verplichtingen), maar niet op aanpassing van bijlage 1 minimum prestatie-eisen.

Positief gevolg van deze optie is dat de inschrijvingen realistisch zullen zijn en onder de €
blijven en dus de gang naar B&W niet hoeft te worden gemaakt- ook niet achteraf.

Willen jullie één van deze opties opnemen in de aanbestedingsleidraad? Indien er geen optie wordt
gekozen (alternatief aanwezig is vanuit de gemeente, wellicht heeft-nog een idee over?) en
er dus geen prijsbepaling in de aanbestedingsleidraad wordt verwerkt, bestaat de kans dat je zal
moeten gunnen voor een bedrag hoger dan Als gevolg hiervan zul je langs B&W moeten voor
het goedkeuringsbesluit en schuift de planning naar achteren op.

Met vriendelijke groet,

Jurist

Van: bode.raven-reeuwiik.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 11:29
Aan:

-tea«a.
CC: ror.nl>
Onderwerp: FW: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Hoi

Zie onderstaande mail+ bijlages van mijn collega's van inkoop.



Zouden jullie het bijgevoegde formulier Inkoopstrategie kunnen invullen met aspecten welke jullie
weten?

Dan regel ik de overige aanvullingen (zoals dekking geld} bij de gemeente intern.

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,

Van: bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 10:53

Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

o
Het concept aanbestedingsdocument dat je hebt gebruikt is er één voor werken. Ik heb daarom er
wat passages uitgehaald die niet voor toepassing zijn voor een dienst. Je hebt dat ook geen UEA,
inschrijfbiljet of inschrijfstaat nodig. Het enige wat je van je inschrijvers vraagt is een prijsopgave en
een plan van aanpak.

Aangezien je verwacht dat het minder dan 2uro kost hoef je niet naar het college. Wel moet
je het formulier inkoopstrategie invullen en bespreken met de portefeuillehouder. Vul deze in en
stuur die naar mij toe voor controle (team inkoop en aanbesteding). Bij akkoord van team inkoop en
de portefeuillehouder kan je de inkoop gaan uitvragen. Gaan jullie trouwens hiervoor Tenderned
gebruiken? Kijk dan goed of de ondernemingen die jullie uitnodigen ook aangesloten zijn bij
Tenderned. Informeer deze 4 ondernemingen daarover!

Heb je nog vragen, dan hoor ik het graag.

met vriendelijke groet,



Van: bode .raven-reeuwiik.nl>
Verzonden: vrijdag 18 maart 2022 14:27

bode .raven-reeuwiik.nl>
Onderwerp: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Goedemiddag

Zoals eerder telefonisch besproken met-is DWA bezig met het opstellen van een
aanbestedingsleidraad, waarvan Eteck en de gemeente Bodegraven Reeuwijk samen opdrachtgever
van is.

In de bijlage kunnen jullie de eerste conceptversie vinden. Zouden jullie deze willen lezen ter
controle en kunnen aangeven wat we wellicht missen?

In verband met de strakke planning zie ik jullie aanvullingen graag uiterlijk 25 maart 2020 tegemoet
(hopelijk past dit).

Hebben jullie daarnaast de volgende documenten, DWA heeft hier omgevraagd en ik kan deze helaas
niet op intranet vinden:

Inschrijvingsbiljet

Inschrijvingsstaat

Het ingevuld UEA (zie opmerking in de bijlage)

Op basis van deze leidraad, op welke momenten moet er iets in het college besloten worden?

We verwachten dat het uiteindelijke bedrag onder de € - ligt. Echter hebben we wel gekozen
voor meervoudig onderhands, zodat we meerdere partijen hebben om te vergelijken

Alvast heel erg bedankt en een fijn weekend toegewenst!

Met vriendelijke groet,



Van: bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 10:53

CC: bode :raven-reeuwiik.nl>
Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

o
Het concept aanbestedingsdocument dat je hebt gebruikt is er één voor werken. Ik heb daarom er
wat passages uitgehaald die niet voor toepassing zijn voor een dienst. Je hebt dat ook geen UEA,
inschrijfbiljet of inschrijfstaat nodig. Het enige wat je van je inschrijvers vraagt is een prijsopgave en
een plan van aanpak.

Aangezien je verwacht dat het minder dan , euro kost hoef je niet naar het college. Wel moet
je het formulier inkoopstrategie invullen en bespreken met de portefeuillehouder. Vul deze in en
stuur die naar mij toe voor controle (team inkoop en aanbesteding). Bij akkoord van team inkoop en
de portefeuillehouder kan je de inkoop gaan uitvragen. Gaan jullie trouwens hiervoor Tenderned
gebruiken? Kijk dan goed of de ondernemingen die jullie uitnodigen ook aangesloten zijn bij
Tenderned. Informeer deze 4 ondernemingen daarover!

Heb je nog vragen, dan hoor ik het graag.

met vriendelijke groet,

Van: bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: vrijdag 18 maart 2022 14:27

bode raven-reeuwïk.nl>;
bode raven-reeuwiik.nl>

Onderwerp: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Goedemiddag



Zoals eerder telefonisch besproken met-is DWA bezig met het opstellen van een
aanbestedingsleidraad, waarvan Eteck en de gemeente Bodegraven Reeuwijk samen opdrachtgever
van is.

In de bijlage kunnen jullie de eerste conceptversie vinden. Zouden jullie deze willen lezen ter
controle en kunnen aangeven wat we wellicht missen?

In verband met de strakke planning zie ik jullie aanvullingen graag uiterlijk 25 maart 2020 tegemoet
(hopelijk past dit).

Hebben jullie daarnaast de volgende documenten, DWA heeft hier omgevraagd en ik kan deze helaas
niet op intranet vinden:

Inschrijvingsbiljet

Inschrijvingsstaat

Het ingevuld UEA (zie opmerking in de bijlage)

Op basis van deze leidraad, op welke momenten moet er iets in het college besloten worden?

We verwachten dat het uiteindelijke bedrag onder de ,- ligt. Echter hebben we wel gekozen
voor meervoudig onderhands, zodat we meerdere partijen hebben om te vergelijken

Alvast heel erg bedankt en een fijn weekend toegewenst!

Met vriendelijke groet,



-----Oorspronkelijke afspraak----
Van: Eteck @eteck.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 13:51

a.led»a.or. lo4»a.o.--
ccel
Onderwerp: Afspraak Eteck/ Gemeente BR/ DWA
Tijd: donderdag 24 maart 2022 09:00-10:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome,
Stockholm, Wenen.
Locatie: Stationsplein 6, Voorburg - Boardroom

Onderwerpen:

i. Algemene overige zaken 30 min (zonder DWA)
ii. Tariefstelling wijk Weideveld 30

min (DWA)
iii. Bespreken minimale prestatie eisen (n.a.v. Plan van

Aanpak deel A) 30 min (DWA)



Van:
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 11:34

bodegraven-reeuwijk.nl>;
>

@dwa.nl>

@rpr.nl>
Onderwerp: RE: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

o
Dat pakken wij op! Wij beschouwen dit als werkzaamheden onder onderdeel C van de offerte.

Van: bode:raven-reeuwiik.nl>
Verzonden: dinsdag 22 maart 2022 11:29

rr.nl>
Onderwerp: FW: Concept aanbestedingsleidraad WKO Weideveld

Hoi

Zie onderstaande mail+ bijlages van mijn collega's van inkoop.

Zouden jullie het bijgevoegde formulier Inkoopstrategie kunnen invullen met aspecten welke jullie
weten?

Dan regel ik de overige aanvullingen (zoals dekking geld) bij de gemeente intern.

Alvast bedankt!

Met vriendelijke groet,



Van: @eteck.nl>
Verzonden: maandag 21 maart 2022 12:29

@rpr.nl>
CC: @eteck.nl>; @rpr.nl>
Onderwerp: RE: Uitvraag onafhankelijke derde WKO Weideveld

estel

We zijn akkoord met de lijst van potentiële inschrijvers en met de (strengere) voorwaarden.

Groet,

Ill

Van: rr.nl>
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 11:19

CC: eteck.nl>;
Onderwerp: Uitvraag onafhankelijke derde WKO Weideveld

con
Zoals eerder besproken gaat DWA namens de gemeente en Eteck een uitvraag opstellen voor een
onafhankelijke derde.

Deze derde partij zal op basis van de nog vastgestelde minimale prestatie-eisen het collectieve
warmtesysteem meten en daarover rapporteren.

Dit overleg stond eerst op 24 maart gepland, maar is verschoven naar 31 maart. Om toch niet van de
planning af te wijken, ontvangen jullie op 24 maart de eerste conceptversie van de uitvraag.

Vervolgens hebben de gemeente en Eteck tot 29 maart 09:00 uur de tijd om schriftelijk te reageren
op deze eerste versie. DWA past de versie aan met onze opmerkingen/ aanvullingen, zodat we op 31
maart tijdens het overleg de uitvraag kunnen afronden.

Daarnaast hebben wij de volgende lijst ontvangen van potentiële inschrijvers welke opgesteld is door
DWA, hebben jullie nog aanvullingen of opmerkingen?

- no.
- KIWA,



Kwon
- TÜV Rheinland Nederland,-

- DNV,

- ruw.

- ruw.

- Hogeschool Utrecht,-

- WUR,

- NWO, 222

- SEV, ???

Tevens gaf DWA aan dat de algemene voorwaarden van de gemeente strenger zijn dan die van Eteck.
DWA stelt voor om de inkoopvoorwaarden van de gemeente van toepassing te verklaren.

Ga je hiermee akkoord?

Nog een fijne dag toegewenst!

Met vriendelijke groeten,

-



Van: [@dwa.nl>
Verzonden: vrijdag 18 maart 2022 13:31

CC: [@dwa.nl>
Onderwerp: RE: Kostenkader - WKO Weideveld

Beste

Gisteren ontvingen wij van jullie oa onderstaande e-mail met info over de tarieven. Deze informatie
was ons eerder nog niet onder ogen gekomen en is dus ook niet meegenomen in de inhoud van onze
eerdere notitie over de tarieven. Voor zover wij kunnen inschatten was dit zeker wel van belang.

Willen jullie dat we deze informatie (waaronder het rapport van Merosch) nog nader bekijken al dan
niet ter aanpassing van onze eerder notitie? Ik moet hier alvast wel bij vermelden dat dit voor
donderdag (voor het overleg met Eteck) niet haalbaar is.

De consequentie is dat de effectiviteit van het overleg donderdag- daar waar het ziet op de tarieven
- beperkter zal zijn. Willen jullie tav de tarieven het overleg van donderdag door laten gaan?

Met vriendelijke groet,

Jurist

Van: rr.nl>
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 17:04

CC:
Onderwerp: FW: Kostenkader - WKO Weideveld

o

dwa.nl>

Hieronder nog een ander mailtje waarin Eteck aangeeft dat ze voldoen aan het contract.

Met vriendelijke groeten,



-
Van: eteck.nl>
Verzonden: vrijdag 11 februari 2022 16:18

rr.nl>;
eteck.nl>

Onderwerp: RE: Kostenkader - WKO Weideveld

Beste

Aangezien mijn collega-deze week afwezig is, heb ik de vraag over de variabele
tarieven opgepakt.

Het tariefadvies waarnaar de bewoners hebben verwezen, is al 8 jaar geleden afgeschaft en daarna
werd in 2014 de Warmtewet ingevoerd, met de daarbij behorende tariefregulering van de ACM.
Vanaf het moment dat Eteck in 2017 het systeem in Weideveld overnam, heeft zij altijd keurig
conform de voorschriften van de Warmtewet en de tariefregulering van de ACM haar variabele
tarieven jaarlijks per 1 januari vastgesteld, met inachtneming van de 17,5% projectkorting zoals die in
de overeenkomst met de Gemeente is afgesproken. Bureau Merosch heeft nog op 22 december
2020 aan de Gemeente gerapporteerd over het door Eteck gehanteerde kostenkader en
geconcludeerd dat de door Eteck berekende tarieven lager zijn dan conform het oude (vervallen)
kostenkader en de Warmtewet. Ook voor 2021 en 2022 heeft Eteck op de gebruikelijke wijze
tarieven bepaald.

Graag vertrouw ik jullie hiermee goed te hebben bericht.

Van bode raven-reeuwïk.nl>
Verzonden: donderdag 27 januari 2022 13:58

eteck.nl>
CC: rr.nl>
Onderwerp: Kostenkader - WKO Weideveld



Goedemiddoel

NamensIll heb ik de volgende vraag.

Vanuit de bewoners heeft de gemeente vragen ontvangen over de door Eteck gehanteerde tarieven
in het licht van de contractuele afspraken.

De bewoners geven aan dat volgens de overeenkomst die de gemeente heeft met Eteck de indexatie
dient te doen volgens de beschreven methode uit het tariefadvies warmte kleinverbruikers van
EnergieNed en wordt de energieprijs van warmte door Eteck halfjaarlijks vastgesteld op basis van de
laagste gasprijs die in Nederland wordt aangeboden. De bewoners vermelden daarbij dat deze
methode nu niet meer wordt toegepast en de tarieven nu op basis zijn van het gewogen gemiddelde
van de tarieven van de 10 grootste Nederlandse gasleveranciers.

Wij willen deze kwestie bij jullie verifiëren en ontvangen graag een formele reactie waarin
beschreven staat hoe de huidige tarieven tot stand zijn gekomen in het licht van het vigerende
contract met de gemeente.

Vervolgens willen wij de reactie delen met de bewoners (en wethouder).

Nog een fijne dag toegewenst.

Met vriendelijke groet,



Van:
Verzonden: vrijdag 18 maart 2022 11:31

» r

@dwa.nl>

@rpr.nl>
CC:
Onderwerp: Concept versie Aanbestedingsleidraad Monitoring van de WKO Weideveld - dd 17 maart
2022

Beste

Bij deze zoals toegezegd de concept aanbestedingsleidraad monitoring van de WKO Weideveld.

Zoals eerder deze week overeengekomen ontvangen we graag van jullie en Eteck (het document pas
te verstrekken 24 maart) uiterlijk op 29 maart 9:00 jullie suggesties op de leidraad. Wij zullen dat de
29°° verwerken, zodat we in het overleg op 31 maart de leidraad definitief kunnen maken en op 1
april aan de partijen kan worden verstrekt.

el, «an ij binnen de gemeente nog de volgende sjablonen achterhalen:

Inschrijvingsbiljet
I nsch rijvi ngssstaat
Het ingevuld UEA (zie opmerking in de bijlage)

~kun jij de concept leidraad al ter tegenlezing aanbieden bij inkoop van de gemeente,
zodat we het tempo erin kunnen houden?

Ps. Leggen jullie volgende week contact met het lijstje partijen, zoals eerder in de week gedeeld?

Wij vernemen graag van jullie.



mmrroerwrrurea ncareer9 66Mee
-----Oorspronkelijk bericht-----
Van:
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 10:16

@rpr.nl>
@dwa.nl>;

Onderwerp: RE: Wko weideveld overleggen Eteck

.nl>

eror.n»

Ok, helder. Wat mij betreft kan er dan contact gelegd gaan worden door jullie, om zoals besproken
partijen vooruitlopend te polsen. Ben benieuwd naar jullie uitkomsten van die ronde.

-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: rr.nl>
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 09:35

oio»»

Onderwerp: RE: Wko weideveld overleggen Eteck

o
De definitie van 1111 over onafhankelijke partijen is inderdaad niet van toepassing op het lijstje wat
ik je doorstuurde.
Ik heb de lijst met jullie gedeeld voor het geval er wellicht niet voldoende mogelijke partijen
beschikbaar waren.
Echter zie ik dat jullie een aardige lijst hebben. Ik weet wel dat de Technische Universiteit Delft al
meerdere werkzaamheden heeft verricht voor Eteck, welke werkzaamheden dat precies waren en
voor welk projecten weet ik niet.

Met vriendelijke groeten,-
-----Oorspronkelijk bericht-----
Van:
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 08:53

rr.nl>

Onderwerp: RE: Wko weideveld overleggen Eteck

o

dwa.nl>

oz.a»

Thx, in het nog te verstrekken aanbestedingsdocument hebben we een lijstje met partijen
opgenomen die ik nu alvast even vooruit deel. Als we het hebben over 'onafhankelijke' partijen in de
definitie die eraan gaf denken wij eerder aan:



- TNO,
- KIWA
- KEM
- TÜV Rheinland Nederland,-
- DNV,
- TUD,
- TUE,
- Hogeschool Utrecht,
- WUR,
- NWO,???
- SEV, 222

wellicht hebben we verschil van inzicht over de definitie? wat jij?

-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: rr.nl>
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 08:43

dwa.nl>

Onderwerp: RE: Wko weideveld overleggen Eteck

Goedemorgenl
Hierbij nog een lijst met wellicht interessante partijen voor de uitvraag:
• Becks - 's-Hertogenbosch - Adviesbureau Becks
• ATES Control - Woerden http://atescontrol.nl/
• Energy Rotryfit - Warmond http://energyretrofit.nl/
• Unica Energy Solutions - https://www.unica.nl/
• Deerns - Rijswijk https://www.deerns.nl/
• IF Technology BV -Arnhem https://iftechnology.nl/
• Grondboorbedrijf Haitjema BV- Dedemsvaart https://www.haitjema.nl/

Met vriendelijke groeten,-
-----Oorspronkelijk bericht-----
Van:
Verzonden: woensdag 16 maart 2022 22:16
Aan:

dwa.nl>



ave.net

Onderwerp: Wko weideveld overleggen Eteck

votol
Mede naar aanleiding van ons telefonisch overleg einde middag nog het volgende.

Zoals besproken ga jij na in hoeverre Eteck reeds onze memo over de tarieven heeft ontvangen en
vraagt om een bevestiging of zij bezig zijn/gaan met de voorbereiding van het overleg op 24 maart.
Dit zodat het overleg volgende week zo concreet mogelijk kan worden gevoerd en inzake de tarieven
direct onderhandeld. Tevens heb je vandaag de definitieve versie van de minimale prestatie eisen
ontvangen, welke in datzelfde overleg worden besproken en vastgesteld.

Nu de afspraak over het inkoopdocument naar 31 maart is gegaan hebben wij voorgesteld om dat
overleg te wijden aan de afronding van uitvraag en de eenmalige tussentijdse commentaar ronde per
mail te doen. Dit om de voortgang in het proces te houden. De deadline voor het schriftelijke
commentaar is 29 maart 9:00. Die dag maken wij de definitieve versie die we 31 maart bespreken en
in dat overleg afronden. In het overleg van 24 maart zullen jullie tegen het einde van het overleg
Eteck (over tarieven en prestatie-eisen) de aanbesteding overhandigen met inbegrip van de deadline
voor commentaar. Wij zullen deze week het concept document leveren met een shortlist van
mogelijke partijen die jullie volgende week kunnen polsen als potentiële inschrijvers.

Tot zover deze update en schroom niet in geval van vragen.

Best regards,

Sent from a mobile device
Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie:
www.dwa.nl/Disclaimer<http://www.dwa.nl/disclaimer>.

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie:
www.dwa.nl/Disclaimer<http://www.dwa.nl/disclaimer>.

Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie:
www.dwa.nl/Disclaimer<http://www.dwa.nl/disclaimer>.



teetereoeere.tweetwontweow#rte/t ooter#tree»ore»

-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: [@dwa.nl>
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 08:53

@rpr.nl>
@oa»va.nt; Ier»r.not»:El

Onderwerp: RE: Wko weideveld overleggen Eteck

o
Thx, in het nog te verstrekken aanbestedingsdocument hebben we een lijstje met partijen
opgenomen die ik nu alvast even vooruit deel. Als we het hebben over 'onafhankelijke' partijen in de
definitie die eraan gaf denken wij eerder aan:
-TNO,
-KIWA,
- KEMA,
- TÜV Rheinland Nederland,-
- DNV,
- TUD,
- TUE,
- Hogeschool Utrecht,-
- WUR,
- NWO, 222
- SEV, ???

wellicht hebben we verschil van inzicht over de definitie? wat jijEe

Manager Bright

-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: rr.nl>
Verzonden: donderdag 17 maart 2022 08:43
Aan:
CC: dwa.nl>
Onderwerp: RE: Wko weideveld overleggen Eteck

Goedemoreelil

dwa.nl>

Hierbij nog een lijst met wellicht interessante partijen voor de uitvraag:
• Becks - 's-Hertogenbosch - Adviesbureau Becks
• ATES Control -Woerden http://atescontrol.nl/
• Energy Rotryfit - Warmond http://energyretrofit.nl/
• Unica Energy Solutions - https://www.unica.nl/
• Deerns - Rijswijk https://www.deerns.nl/
• IF Technology BV -- Arnhem https://iftechnology.nl/
• Grondboorbedrijf Haitjema BV - Dedemsvaart https://www.haitjema.nl/

Met vriendelijke groeten,



-----Oorspronkelijk bericht-----
Van: I
Verzonden: woensdag 16 maart 2022 22:16

@dwa.nl>

Onderwerp: Wko weideveld overleggen Eteck

votol

ea»a.»

Mede naar aanleiding van ons telefonisch overleg einde middag nog het volgende.

Zoals besproken ga jij na in hoeverre Eteck reeds onze memo over de tarieven heeft ontvangen en
vraagt om een bevestiging of zij bezig zijn/gaan met de voorbereiding van het overleg op 24 maart.
Dit zodat het overleg volgende week zo concreet mogelijk kan worden gevoerd en inzake de tarieven
direct onderhandeld. Tevens heb je vandaag de definitieve versie van de minimale prestatie eisen
ontvangen, welke in datzelfde overleg worden besproken en vastgesteld.

Nu de afspraak over het inkoopdocument naar 31 maart is gegaan hebben wij voorgesteld om dat
overleg te wijden aan de afronding van uitvraag en de eenmalige tussentijdse commentaar ronde per
mail te doen. Dit om de voortgang in het proces te houden. De deadline voor het schriftelijke
commentaar is 29 maart 9:00. Die dag maken wij de definitieve versie die we 31 maart bespreken en
in dat overleg afronden. In het overleg van 24 maart zullen jullie tegen het einde van het overleg
Eteck (over tarieven en prestatie-eisen) de aanbesteding overhandigen met inbegrip van de deadline
voor commentaar. Wij zullen deze week het concept document leveren met een shortlist van
mogelijke partijen die jullie volgende week kunnen polsen als potentiële inschrijvers.

Tot zover deze update en schroom niet in geval van vragen.

Best regards,

Sent from a mobile device
Op dit e-mailbericht is een disclaimer van toepassing. Zie:
www.dwa.nl/Disclaimer<http://www.dwa.nl/disclaimer>.



-----Oorspronkelijke afspraak----
Van: Eteck @eteck.nl>
Verzonden: woensdag 16 maart 2022 10:24
rele@a.t:' lo4a.o»,--
ccte
Onderwerp: Afspraak Eteck/ Gemeente BR/ DWA
Tijd: donderdag 24 maart 2022 09:00-10:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome,
Stockholm, Wenen.
Locatie: Stationsplein 6, Voorburg - Boardroom

Onderwerpen:

i. Algemene overige zaken 30 min (zonder DWA)
ii. Tariefstelling wijk Weideveld 30

min (DWA)
iii. Bespreken minimale prestatie eisen (n.a.v. Plan van Aanpak deel A) 30

min (DWA)



HO#tare #reneta.sane wtui naw»wee niets«il

Van:
Verzonden: dinsdag 15 maart 2022 11:33

@dwa.nl>

CC: @rpr.nl>
Onderwerp: Inkoop monitoring minimale prestatie-eisen - gemeentelijk inkoop- en
aanbestedingsbeleid 2021

o
Wij hebben de documenten van de gemeente en Eteck, die jij hebt doorgestuurd afgelopen dagen,
inmiddels zo goed als tot ons genomen.

Voor nu enkele vragen, te weten:

1. Mag ik ervan uitgaan dat jullie zelf de gemeentelijke aangelegenheden aangaande
inkoopprocessen onder schot hebben? Niet uitputtend, maar denk hierbij aan zaken als:

a. Formulier inkoopstrategie (par 5.5)
b. Besluit B&W bij afwijking inkoopbeleid (par 5.6); weten niet of dit van toepassing is

danwel jouw gesprek met inkoop volstaat
c. Dossiervorming van inkoopproces in Join
d. Etc

2. Verder, onze beleving van de kick-off is dat we gaan voor een meervoudig onderhands
proces, maar niet via Tenderned. Is dit juist?

3. Last but least, wij stellen voor in het inkooptraject de voorwaarden van de gemeente van
toepassing te verklaren, aangezien deze completer zijn. Eens? En, stemmen jullie dit zonodig
met Eteck af?

Wij vernemen graag je reactie voor uiterlijk 17 maart 2022. Alvast bedankt.

-



-----Oorspronkelijke afspraak-----
Van: Eteck eteck.nl>
Verzonden: dinsdag 15 maart 2022 15:27
a..leave.n leave.nu-
cca
Onderwerp: Afspraak Eteck/ Gemeente BR/ DWA
Tijd: donderdag 24 maart 2022 09:00-10:30 (UTC+0l:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome,
Stockholm, Wenen.
Locatie: Stationsplein 6, Voorburg - Boardroom

Onderwerpen:

i. Tariefstelling wijk Weideveld 30
min (DWA)

ii. Bespreken minimale prestatie eisen (n.a.v. Plan van Aanpak deel A) 30 min
(DWA)

iii. Algemene overige zaken 30 min (zonder DWA)



Van:
Verzonden:
Aan:
CC:
Onderwerp:

Hi·

@eteck.nl>
maandag 14 maart 2022 13:23

RE: Gezamenlijke uitvraag WKO Weideveld

Donderdag 24 maart kan. Bijv 10-11. Plannen jullie bijeenkomst in?

zoals besproken, stuur je de inkoopvoorwaarden toe?

Groet,

Met vriendelijke groet,

Stationsplein 6, 2275 AZ Voorburg

sass. E7QC
Spease consider the environment before printing this email

Van: @rpr.nl>
Verzonden: donderdag 10 maart 2022 14:36
Aan:. @eteck.nl>
CC: ,@eteck.nl>;
Onderwerp: Gezamenlijke uitvraag WKO Weideveld

Goedemiddag

@rpr.nl>

Zoals je weet gaat DWA een uitvraag opstellen voor een onafhankelijke derde die gezamenlijk door Eteck en de
gemeente wordt ingehuurd.
Deze derde partij zal op basis van de nog vastgestelde minimale prestatie-eisen het collectieve warmtesysteem
meten en daarover rapporteren.
Vanochtend hebben, en ik met DWA een eerste Kick-off gesprek hierover gehad. DWA zal op basis van deze
input een eerste versie van de uitvraag opstellen.

Graag willen we alvast een gesprek plannen om deze eerste versie te gaan bespreken. Schikt dit op donderdag 24
maart in de ochtend?
Zou je daarnaast jullie inkoopvoorwaarden en eventuele andere voorwaarden gerelateerd aan inkoop met mij willen
delen. Dan zorg ik ervoor dat deze bij DWA terecht komen. Ik ontvang deze documenten, als het mogelijk is, graag
voor dinsdag 15 maart.

Nog een fijne dag toegewenst!



Met vriendelijke groeten,

mobiel 06-
let's connect Linkedln

Edisonstraat 15
2811 EM Reeuwijk
tel: 0182-:
www.RPR.nl
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